

**Eligible Purchase:** means a purchase by a Cardholder or Supplementary Cardholder of any goods from any merchant outlet /online in the Kingdom (excluding cash advances, SADAD payment, and Digital wallets), of such minimum amount as the Bank may from time to time determine, made using a SAB Credit Card issued by Saudi Awwal Bank.

**AQSAT Principal Sum:** means the amount of the card transaction in the billing currency relating to an Eligible Purchase which the Cardholder consents for conversion into an SAB AQSAT Plan.

**SAB AQSAT Term:** means the duration of the SAB AQSAT expressed in the number of Gregorian calendar months. The standard applicable term is 3 months.

**AQSAT Outstanding:** means the AQSAT Principal Sum that is not already paid.

**AQSAT Monthly Instalment:** means the AQSAT Principal Sum divided by the AQSAT Term.

**Statement Date:** means the Statement generation date which appears on the Card Account Statement.

**Cardholder Agreement:** means the Terms and Conditions governing the Card Account which are available on [www.sab.com](http://www.sab.com).

1. If the Cardholder uses the AQSAT Mastercard Credit Card, the Bank will convert the Card transaction according to the SAB AQSAT Term. The SAB AQSAT Term cannot be changed. The Card Statement will set out the SAB AQSAT Monthly Instalment due and the remaining balance of SAB AQSAT Monthly Instalments.
2. The amount of credit available on the Card Account shall be reduced by the aggregate amount of any SAB AQSAT Instalment(s) outstanding in relation to that Card Account.
3. The relevant SAB AQSAT Monthly Instalment will be added to Amount Outstanding and the Minimum Amount Due on each month's statement, the total of which needs to be settled by the Cardholder on or before the payment due date (until all SAB AQSAT Outstanding amounts are fully paid) in accordance with Clause 6 of the Cardholder Agreement.
4. Any credit balance whether arising due to a refund, successful chargeback or advance amount deposited by the Cardholder will be settled against the part or full SAB AQSAT Outstanding amount. The Bank shall not be liable for the refusal of any merchant establishment to accept the Card, nor shall the Bank be responsible for any disputes/complaints in any way for the goods or services supplied to the Cardholder. The Cardholder must resolve any such disputes/complaints directly with the merchant establishment. The Bank shall have no responsibility in this respect. No claim by the Cardholder against the merchant establishment may be the subject of a claim against the Bank. The Bank will credit the Cardholder's Card Account with the amount of any refund only upon receipt of a properly issued credit voucher from the merchant establishment.
5. The Bank may at any time and without liability to the Cardholder, modify or terminate the SAB AQSAT Card Terms and Conditions. However, any such modifications or terminations shall come into effect 60 days from the date of introduction and notifying the customer. It shall provide the Cardholder with ample time to agree to such changes.
6. The Terms and Conditions of the Cardholder Agreement shall also apply to this card as well.

**العمليات الشرائية المؤهلة:** تعني العمليات الشرائية التي يقوم بها حامل البطاقة الأساسية أو الإضافية لشراء أي بضائع من أي متجر تجاري في المملكة (باستثناء السلف النقدي ومدفوعات سداد والمحافظ الرقمية)، بالحد الأدنى للمبلغ الذي يحدده البنك من وقت لآخر، باستخدام بطاقة الأول أقساط الائتمانية.

**مبلغ أقساط الأساسي:** هو المبلغ الخاص بعملية مؤهلة تمت على البطاقة ووافق حامل البطاقة على تحويلها إلى برنامج "الأول أقساط".

**مدة "الأول أقساط":** يعني مدة الأول أقساط بعدد أشهر التقويم الميلادي، علمًا بأن المدة القياسية هي 3 أشهر.

**الأقساط المستحقة:** يعني المبلغ الأساسي لعملية الأقساط الذي لم يتم سدادها.

**القسط الشهري:** يعني مبلغ الأقساط الأساسي مقسومًا على مدة الأقساط.

**تاريخ كشف الحساب:** يعني تاريخ إصدار كشف الحساب الذي يظهر في كشف حساب البطاقة.

**إتفاقية حامل البطاقة:** تعني الشروط والأحكام التي تحكم حساب البطاقة والمتوفرة على الموقع ([www.sab.com](http://www.sab.com)).

1. إذا كان حامل البطاقة يستخدم بطاقة أقساط ماستركارد الائتمانية، فسيقوم البنك بتحويل عمليات البطاقة إلى برنامج "الأول أقساط" لأجل محدود (راجع مدة "الأول أقساط" أعلاه). لا يمكن تغيير مدة "الأول أقساط". و سيوضح كشف حساب البطاقة القسط الشهري المستحق والرصيد المتبقي من أقساط "الأول أقساط" الشهرية.
2. سيتم تخفيض مبلغ الرصيد المتاح في حساب البطاقة بمقدار المبلغ الإجمالي لأقساط "الأول أقساط" المستحقة بحساب البطاقة.
3. سيتم إضافة القسط الشهري من "الأول أقساط" إلى المبلغ المستحق والحد الأدنى للمبلغ المستحق في كشف الحساب لكل شهر، ويجب على حامل البطاقة سداد إجمالي المبلغ المستحق في أو قبل تاريخ استحقاق السداد (بحيث يتم سداد جميع مستحقات "الأول أقساط") وفقًا للبند (6) من شروط و احكام إتفاقية إصدار بطاقات الأول الائتمانية.
4. سيتم تسوية أي رصيد دائن سواء كان ناتج عن مبلغ مسترد أو مبلغ مقدم مودع من قبل حامل البطاقة مقابل جزء أو كامل المبلغ المستحق من "الأول أقساط". ولن يكون البنك مسؤولاً عن رفض أي مؤسسة تجارية قبول أو سداد البطاقة، كما لن يكون البنك مسؤولاً عن أي نزاعات/شكاوى بأي شكل من الأشكال بشأن البضائع أو الخدمات المقدمة لحامل البطاقة. ويجب على حامل البطاقة حل أي من هذه النزاعات/الشكاوى مباشرة مع المؤسسة التجارية، ولا يتحمل البنك أي مسؤولية في هذا الصدد. ولا يجوز أن تكون أي مطالبة من قبل حامل البطاقة ضد المؤسسة التجارية موضوع مطالبة ضد البنك. وسيقوم البنك بإيداع أي مبلغ مسترد في حساب البطاقة الخاص بحامل البطاقة فقط عند استلام قسيمة الإضافة الصادرة بشكل صحيح من المؤسسة التجارية.
5. يحق للبنك في أي وقت أو مسؤولية تجاه حامل البطاقة، تعديل أو إلغاء شروط وأحكام بطاقة الأول أقساط، علمًا بأن أي تعديلات أو إلغاء من هذا القبيل سيدخل حيز التنفيذ بعد 60 يومًا من تاريخ إصداره وإشعار العميل، مما يوفر لحامل البطاقة وقتًا كافيًا للموافقة على تلك التعديلات.
6. تنطبق شروط و احكام إتفاقية إصدار بطاقات الأول الائتمانية أيضًا على هذه البطاقة.